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Förvaltningsgruppsmöte den 13 april2023 

Arbetsgivarrepresentanter 
Maria Härenstam, avdelningschef 
Christer Bergman, sekreterare 
Helena Wiberg, Tf  HR-chef 
 
Arbetstagarrepresentanter  
Akademikerförbundet SSR – Renée Hultgren 
Akademikerförbundet SSR – Maria Lundquist 
Kommunal - Mattias Elverljung 
Kommunal – Marianela Sanchez 
Sveriges lärare – Marie Brynolf 
Vision – Renée Tisell 
Akavia/SACO – Carl Korch 

Tid: Kl. 13:00 – 13:53 

Plats: 
Kungsträdgården och Skype 
 

§ 1  
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning  
 
Akademikerförbundet SSR anmäler en övrig fråga om gemensamt 
FVG med Östermalm. 
 
Akademikerförbundet SSR anmäler en övrig fråga om Brandskyddet 
på förvaltningskontoret. 
 
Dagordningen fastställdes.  
 

§ 2  
Dag för justering och val av justerare 
Protokollet från dagens möte justeras av alla närvarande 
fackförbund den 17 april 2023. 
 
 
§ 3  
Föregående protokoll och eventuella kvarstående frågor 
Protokollet från föregående möte lades till handlingarna. 
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§ 4  
Information från arbetsgivaren  
Arbetsgivaren informerar om sammanläggningen där Anders och 
Hanna gått in som tf. avdelningschefer på Östermalm sedan 1 april 
2023. Det pågår många delprojekt nu och mycket arbete sker 
gemensamt med Östermalm. Det är mycket bakgrundsarbete som 
ska sättas och många medarbetare på central administration har 
extra mycket att göra. Belastningen är större på Östermalm då de 
ska flytta över allt till Norrmalms förvaltningsnummer. I övrigt 
pågår arbetet med tertialrapport 1 just nu. 
 
§ 5  
Arbetsmiljö och hälsa 
 
Resultatet av medarbetarenkäten flyttas till nästa möte då resultatet 
ännu inte dragits i ledningsgruppen. 
 
Arbetsgivaren planerar arbetsmiljöutbildningar och frågar hur stort 
behov det finns hos facken att få grundläggande 
arbetsmiljöutbildning för skyddsombud.  
Kommunal svarar att de har en 5-6 stycken som skulle behöva en 
utbildning.  
 
Arbetsgivaren informerar om att det kommer att hållas utbildningar 
9 och 20 maj om riskbedömningar vid förändringar. 
Skyddsombuden ska bjudas in av deras chefer.  Det finns ett 20-tal 
platser vid varje tillfälle. 
 
Vision frågar om det finns planer på att hålla 
arbetsmiljöutbildningar både på våren och hösten? Arbetsgivaren 
tar med sig frågan och får återkomma. 
 
Kommunal framför att de saknar halvdagsutbildningarna i 
arbetsmiljö där facken kunde presentera sig. 
 
§ 6 
Jämställdhet och mångfald 
Inget att rapportera.  
 
§ 7 
Ärenden till kommande nämndsammanträde – samverkan 
 
Underlag för budget 2024-2026 
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SACO ställer en fråga om förvaltningen har många bundna kontrakt 
och om de är inflationsindexerade samt om man får göra 
omprioriteringar eller begära extra medel?  
 
Arbetsgivaren svarar att de har många kontrakt med många olika 
fastighetsägare och bostadsrättföreningar och många långa kontrakt. 
Sedan förra året har det oftare kallats till omförhandlingar av hyror 
och indexuppjusteringar. Hyrorna ökar ganska mycket. Det är något 
som lyfts till SLK. Än så länge har hyreshöjningarna kunnat 
hanteras inom budget utan bekostnad av verksamheten med hjälp av 
omfördelningar. För övrigt utreds hur lokaler ska nyttjas på 
effektivast sätt. 
 
Kommunal frågar om de nya lokalerna på Vasa real om det skett 
några ändringar där?  
 
Arbetsgivaren svarar att tidsplanen är oklar. Det är två förskolor 
som ska flytta dit. De befintliga kontrakten på de förskolorna har 
förlängts till sommaren 2024. 
 
Vision frågar om det finns någon tidsplan för nya lokaler för 
hemtjänsten?  
 
Arbetsgivaren svarar att det för stunden inte finns någon. 
 
Kommunal frågar om varför siffrorna på planeringen för behov av 
förskoleplatser är samma mellan år 2032 och 2040? 
 
Arbetsgivaren svarar att det är för att det inte finns någon prognos 
för så långt framåt. 
 
Ärendet kan härmed anses samverkat. 
 
§ 8 
Ärenden till kommande nämndsammanträde – information 
 
Boendeplan för äldre 2024 region innerstaden 
 
SACO frågar om det är en brant ökning av äldre då de äldre kan ses 
som två grupper, äldre och äldre äldre samt om det kommer att 
kräva ett annat vårdbehov?  
 
Arbetsgivaren svarar att båda grupperna ökar. I innerstaden söker 
man hjälp senare än i ytterstaden då man dels är friskare och dels 
löser behoven själv i större utsträckning. Det innebär att de som 
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söker hjälp ofta är i ett stort vårdbehov och vården anpassas utefter 
det. Inom norra innerstaden planeras det tre nya vårdboenden men 
det kommer att dröja innan de byggs. 
 
SACO frågar även om det sker fortbildningar och nyanställningar av 
undersköterskor nu när undersköterska är en diplomtitel?  
 
Arbetsgivaren svarar att det sker både och men uppmanar de 
fackliga att lyfta frågan på avdelningssamverkan. 
 
Kommunal framför att det kommer att vara en hög efterfrågan efter 
personal med kompetens i framtiden. 
   
§ 9 
Information från de fackliga organisationerna   
Kommunal har en utbildningsdag med lokala ombud gemensamt 
med Östermalm den 14 april. De har även haft ett möte med Ann-
Sofie Herneblad om lönerevisionen och fått en tidsplan med 
deadline 12 juli. 
 
Akademikerförbundet SSR har planerat ett årsmöte för Norrmalm 
och Östermalm den 11 maj. De samlar in tankar från skyddsombud 
och fackombud från både Norrmalm och Östermalm. Deras 
fredagar i loungen fortsätter. 
 
Vision har haft lönesamtal med både Norrmalm och Östermalm. Det 
kommer inte att ske några lönesatsningar i år. De har haft årsmöte 
där Renée valdes till ordförande. Den 11-12 maj kommer en 
konferens för hela Stockholm att hållas. 
 
Sveriges Lärare har haft årsmöte och valt två nya ordförande, 
förhandlingsombud och huvudskyddsombud. Den 26 april hålls en 
ombudsdag via Teams. De ska ha lönerevision med Ann-Sofie. De 
ska även skicka ut en enkät till alla medlemmar där alla team får 
välja om man vill ha lönesättande samtal eller traditionellt samtal. 
 
SACO  har haft sitt årsmöte den 29 mars. 
 
§ 10 
Övriga frågor 
 
Akademikerförbundet SSR föreslår att kommande samverkansmöten 
på förvaltningsnivå bör hållas gemensamma för Östermalm och 
Norrmalm, med tanke på kommande sammanläggning och de 
gemensamma beslut som ska tas som rör båda stadsdelarna. 
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Arbetsgivaren svarar att Jesper kallat till ett gemensamt möte nästa 
onsdag. Det kan vara svårt att föra samman FVG då 
nämndsammanträdena ligger på olika datum. 
 
Akademikerförbundet SSR frågar om återsamlingsplatsen för 
huvudkontoret då det står olika ställen i olika dokument. 
brandskyddet på huvudkontoret. De framför även att materialet som 
förvaras vid en av utrymningsvägarna måste flyttas. 
 
Arbetsgivaren svarar att det är på andra sidan Sankt Eriksgatan vid 
den lilla hundrastgården. Materialet ska flyttas ned i förrådet. 
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